
Sak fra hovedforeningen i Herkules IF. 

 

Andre Martini skal redegjøre for om Herkules IF skal gå videre med planene om å bli et fler-
idrettslag. 

Pr i dag er vi et allianse idrettslag.  

 

Etter Andre sin redegjørelse skal vi stemme om vi er for eller i mot videre prosess.  


